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Protokoll fört vid styrelsemöte i Haglunda Sportstugeförening 

lördagen den 12 oktober 2013 

 

Plats: Tommy Andersson 

Närvarande: Tommy Andersson, Mikael Sten (via Skype), Hans Lindgren, Roger Bishop, Irene 

Castenvik, Tommie Skogström och Annika Holm 

1. Mötets öppnande 

Tommy Andersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Eftersom Gittan Björkman 

hade fått förhinder, ställde Roger Bishop upp som mötets sekreterare. 

2. Fastställande dagordning 

Föreslagen dagordning godkändes. 

3. Protokolljustering 

Protokoll 2013-08-10 lästes upp och godkändes för justering. 

4. Vatten 

Hans L har fått resultatet av vattenanalysen, med anmärkning om turbiditet och relativt hög järnhalt. 

Enligt Roslagens VA:s tekniker är just järnhalten det främsta problemet i Haglunda. Bolaget föreslår 

som lösning ett trestegsfilter med automatik till en kostnad på 100-130 kkr. Efter diskussion om hur 

turbiditeten kan uppstå förkastades förslaget från Roslagens VA. 

Hans L har fortsatt undersöka möjligheten att sälja sommarvattentanken genom att kolla priser på 

liknande på Blocket. 

Nya plastkopplingar har köpts in; verktygen undersöks än. 

Arbetet med kranen i skogen väntar tills sommarvattnet har stängts av. 

Sommarvattnet stängs av den 20/10, en vecka senare än tidigare. Nästa år stängs det kanske av som 

tidigare. 

Det diskuterades huruvida vattenledningen till Haglundavägen 21 ska kapas och proppas igen, men 

är det oklart om fastighetsägaren är med på detta. Kontakt tas med fastighetsägaren och eventuellt 

tas beslut innan sommarvatten på nytt slås på i vår. 

5. Vägarna 

19 fastigheter representerades vid höststäddagen den 5 oktober, med ett synligt resultat särskilt i 

dikena. 

Inför kommande vinter bör överhängande björkar på Tranmossevägen intill festplatsen åtgärdas för 

att inte störa snöröjningen. 
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I ämnet samarbete med Vängsjöberg/Starrhammar har Tommy Andersson talat med Mats Pettersson 

och Arto Rajakanga om ett gemensamt avtal för inköp och upphandling, och har skickat till dessa 

herrar ett exemplar av vårt avtal för snöröjning. 

Röjsågen ska iordningställas. 

6. Skrivelser 

En medlem har skickat in synpunkter om avgift för icke-deltagande på vår/höststäddagar. Inför nästa 

årsmöte ska styrelsen göra en genomgång av stadgarna och eventuell lämna ändringsförslag, 

inklusive avgift för icke-deltagande på vår/höststäddagar. 

7. Kassarapport 

Mikael Sten rapporterade att det finns 111 009,67 kr på plusgirokontot. Åtta medlemmar får 

påminnelse för obetald avgift. Bernts faktura för sommarens vägarbete har ännu inte kommit in. 

8. Övriga frågor 

Inga. 

9. Nästa möte 

Lördag 29/03-2014 kl 10.00 hemma hos Tommy A. Till dess ska styrelsemedlemmarna förbereda sig 

för en genomgång av föreningens stadgar. 

Mötestid: 1 timme. 

Vid protokollet Justeras 

Roger Bishop Tommy Andersson 

 


